
Rekordna
udeležba
NA LETOŠNJIH IZPITIH ZRVS

Predsednik abčiruskega odbora ZRVS Vinko
Hrabar nam je dejal: »Mi sanio z letošnjo ude-
ležbo naših rezervnih starešin izredno zado-
voiljni, saj je bila na vajah že pri prvem vpo-
klicu 82 %, kar se ni zgodilo že več let nazaj.
Tukaj niso všteti številni našL starešine, ki so
bili vpokHcani na orožne vaje v JLA, in. jim
teh izpitov ni bilo potrebno pri nas delati. Tu-
di same naše vaje so potekale letos hitreje za-
radi ocenjevanja teoretskega dela v osnovnih
organiizacijah na seminarjih. Uspeh strokov-
nega dela je bil v povprečju med 3 in 4. Letos
smo se prepričaLi, da maramo naslednje Leto
izboljšati naš sistem obveznega pouka, ker je
sedanja oblika že zastareLa. Vsekakor je po-
membno to, da imamo pri obeinskem odboru
ZRVS skupino predavateljev, ki so svojo na-
logo opravili zelo dobro. Znali so zainteresi-
rati rezervne starešine, da so pokazali za teo-
retični del pouka še večje zanimanje. Sicer so
po tej plati dobili tudi več znanja. Na splošno
pa bi lahko bila zavest naših rezervnih stare-
šin boljša in bi lahko tudi več indivldualno
delali na področju vojaške vzgoije. Danes ima-
mo še dosti rezervnih starešin, ki še vedno
niso naročeni na Našo obrambo. Občinski od-
bor razpolaga s precejšnjim številoim strokov-
nih knjig iz vojaškega področja. Žal se naši
starešine vse premalo zanimajo zanje in ne
koristijo tega, kar jim je dano na razpolago.
Enako je z bogato kajižnico ljublja,nske garni-
zije. Po besedaoh maršala Tita — da ne bi sme-
la biti nobena razlika med aktivnimi in re-
zervnimi starešinami, je to odvisno tudi od
nas samih!«


